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• Met alle zorgaanbieders moeten deals gemaakt worden t a v continuiteitsbijdragen en

meerkostenregeling rondom Corona Voor de wijkverpleging is dit rond De deal met

ziekenhuizen is bijna rond De NVZ heeft hierover nog een ledenraadpleging Het pijnpunt ligt

daar bij de opbrengsten die niet vanuit de Zvw komen onverzekerden parkeer en

restaurantopbrengsten Daarvoor willen ze garantie van VWS of verzekeraars Dit wordt

vandaag met de minister besproken

• Vorige week is het advies van de LNAZ over uitbreiding van 1C capaciteit naar buiten

gebracht De minister wil dat ook de hele bekostiging al rond is Dat moet nu dus heel snel

worden geregeld om dit in 2020 nog rond te krijgen want de minister wil dat de
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ziekenhuizen dit snel in gang gaan zetten ^^is met CZ en FEZ heel druk om te kijken hoe

dat betaald kan worden Enkele voorstellen liggen voor bij de minister terwijl nog niet

duidelijk is wat de kosten zijn inschatting is velel

minister al vaak heeft aangegeven dat we het gewoon gaan regelen en daarnaast ook dat de

premie niet sterkomhoog gaat De minister wil hier voor hij weg gaat nog een brief over

sturen naar de Kamer Los hiervan speelt het probleem van de 1C verpleegkundigen nog

• ^^^^vertelt dat het advies van het Zorginstituut over paramedische herstelzorg na Covid

woensdag uit komt De strekking zal zijn dat de huidige aanspraak onvoldoende is voor deze

groep mensen Het advies is om via een voorwaardelijke toelating deze aanspraak tijdelijk uit

te breiden onder voorwaarde dat er in de tussentijd onderzoek wordt gedaan naar de

effectiviteit

Parallel aan het advies is het cluster Pakket bezig met de beleidsbrief want om de uitbreiding

mogelijk te maken moet de oude VT regeling aangepast worden Retrospectief onderzoek

wordt gestart om tegelijkertijd met het uitbrengen van de beleidsbrief de aanspraak te laten

ontstaan Het is belangrijk dat de aanspraak snel komt omdat de zorg anders veel te laat

komt voor de patienten De samenwerking met het Zorginstituut en ZonMW verloopt heel

prettig ook zij werken hard mee om dit zo snel mogelijk gerealiseerd te krijgen

• Een ander punt rond fysiotherapie is de verlenging van de aanspraak Voor sommige

behandelingen is de duur van de aanspraak beperkt tot 6 12 maanden Doordat

fysiotherapie tijdelijk niet beschikbaar was konden sommige mensen hun aanspraak niet

realiseren Fysiotherapeuten en patienten roepen op de aanspraak te verlengen De hoop

was dat zorgverzekeraars en de NZa hier coulant mee om zouden gaan maar

zorgverzekeraars krabbelen nu terug We doen nog een poging om hier met ZN uitte komen

anders zullen zorgverzekeraars hier individueel verschillend mee omgaan
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